



Lantmäterikommittén

Protokoll fört vid Lantmäterikommitténs sammanträde tisdag 30 januari 2024
Plats: Teamsmöte

Närvarande: Lisa Klasson, Fanny Nordqvist Darell, Ellinor Karlsson, David Svantesson, Magnus Edén, Felicia Norén, Elisabeth Ledin, Camilla Nermark, Charlotte Carlstedt, Pauline Pertoft och Emelie Westin

Frånvarande: Marianne Leckström

SAMMANTRÄDE MED KOMMITTÉN

1. Genomgång av föregående protokoll

Inga synpunkter eller frågor.

2. Information Lantmäteridagar våren 2024, Emelie m.fl.

Datum för konferensen är 21–22 maj och lokalen blir stadsmuseet i Göteborg. Arbetsgruppen för programmet jobbar på med programmet och har ett antal föredrag klara.

3. Verksamhetsberättelse 2023, Lisa

Utkast till verksamhetsberättelse för 2023 var utskickad med kallelse till mötet. Inga synpunkter eller justeringar föreslogs. Lisa skickar därmed in verksamhetsberättelsen till styrelsen.

4. Förslag till nya kommittémedlemmar. *David Fors och Jakob Pelka*

David Fors som idag jobbar som projektledare på Mark och exploatering Uppsala kommun väljs in i Lantmäterikommittén. David F kommer att ingå i gruppen som planerar Kommunala Lantmäteridagarna.

Jakub Pelka som jobbar som 3D-utvecklare på Halmstad kommun väljs in i Lantmäterikommittén. Jakob P kommer att ingå i gruppen som planerar 3D-seminariet.

5. Stadsbyggnad, artikelidéer, Pauline

Redaktionsrådet har regelbundna möten och Pauline välkomnar idéer till artiklar. Exempelvis projekt eller motsvarande som kommunerna är stolta över. Vi fortsätter att fråga medverkande föreläsare på konferenserna om de är intresserade av att skriva artiklar.

6. Tröjor, roll-ups m.m. till konferenserna, Lisa

Pikétröjor att använda vid konferenser finns nu på kansliet, för avrop. Programgrupperna bestämmer i nuläget själva om de vill beställa pikétröjor.

Tidigare har kommittéledamöter haft en annan färg (orange) på namnskyltarna än övriga deltagare. Lisa kollar om vi kan få fortsätta med det. Vid konferenserna tänker vi extra på att inledningsvis presentera alla i programgruppen. Om det t.ex. finns en scen bör samtliga i gruppen gå upp där.

Det står "Lantmäteri" på de roll-ups som kommittén har. 3D-gruppen har frågat efter roll-ups till 3D-seminariet som mer symboliserar ämnesområdena 3D, BIM, etc. Vi tycker att det är ett bra förslag och 3D-gruppen får uppdrag att jobba vidare med frågan tillsammans med Mats J på Mötesledarna. Ett första steg är att ordna bilder/foton till roll-upsen. Lisa kollar med Mats vad som hände med de nya roll-upsen som skulle tas fram för Lantmäterikommittén.

7. Övriga frågor, alla

Vi har fått ett önskemål om att föredragen på 3D-seminariet spelas in för att kunna titta på utvalda delar igen. Vi diskuterar förslaget men känner oss tveksamma till att hyra in och hantera den teknik som behövs för det att det ska bli bra. Dessutom är det osäkert om alla föreläsare vill medverka om de blir inspelade. Rättigheter m.m. är också ett frågetecken. Lisa återkopplar, tackar för förslaget och meddelar att det inte är aktuellt att spela in föredragen på 3D-seminariet just nu.

3D-seminariet till hösten i Umeå blir den 2 oktober.

8. Nästa sammanträde

29 april kl. 13:00